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Istungist võtsid osa vallavolikogu esimees Paal Põlluste, vallavolikogu liikmed: Mare Mätas, Egon 

Vohu, Arvo Saare ja Priit Haller samuti vallavanem Ingvar Saare. 

Puudusid volikogu liikmed Maie Aav, Käthlin Palu, Ene Laine ja Evald Lilles. 

Protokollis assistent Maarja Kobin.  

 

P.Põlluste teeb sissejuhatuse ja paneb päevakorra hääletusele. 

5 poolthäälega kinnitati päevakord.  

1. Kihnu valla 2019. majandusaasta aruande kinnitamine; 

2. Info. 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

Kihnu valla 2019. majandusaasta aruande kinnitamine 

P.Põlluste loeb päevakorrapunkti ette ja annab sõna I.Saarele. 

I.Saare kannab päevakorrapunkti ette selgitades, et 2019. aasta oli mitmete arengukava suurte 

eesmärkide täitmise aasta ja valmisid olulised objektid vastavalt valla investeeringute kavale. 

Aruandele on lisatud sõltumatu vandeaudiitori aruanne ning Kihnu Vallavalitsuse otsus aruande 

heakskiitmise kohta. Audiitoriga räägiti ka tänavuse kriisi mõjudest. Tulumaksu laekumised on 

juba vähenenud ja ilmselt juulis või augustis näeme kõige suuremat rahalist mõju, mis eriolukord 

meile tõi. 

/Toimub arutelu varade amortisatsiooni ja audiitori lepingu kestuse üle/. 

 

P.Haller täiendab teemat lisades, et revisjonikomisjon tegi oma koosoleku kaugteel ja ükski liige 

täiendusi ja parandusi aruandes teha ei soovinud. Kõik oli põhjalikult fikseeritud ja 

revisjonikomisjon soovitas kinnitada. 

 

 

5 poolthäälega võeti vastus otsus nr 11 „Kihnu valla 2019. majandusaasta aruande kinnitamine“, 

millega kinnitati eelmise aasta majandusaasta aruanne.  



 

 

Päevakorrapunkt 2 

Info 

I.Saare annab teada: 

• Saeveski ampreid ümber jagada ei saa, kuna sadam ja saeveski ei asu ühe alajamaa 

piirkonnas. Lisaeelarvesse soovime lisada sadamasse võimsuse tõstmise. 

• Laevahanke tähtaeg oli eile kell 15:00, pakkujaid oli kolm, meie pakkujaid veel ei tea . 

Pärast 7 kuud arutelu õnnestus meil ka graafik lisada. Tulemus alles selgub, komisjon 

koguneb juulikuu alguses. 

• Eile toimusid teede parandused ja ka teeääri on niidetud. 

• Sadamahaldus leping sai allkirjastatud. 50% tulust läheb AS Saarte Liinidele, sest nemad 

koguvad meie eest tulu  ning pakuvad meie klientidele wc-de ja dušši kasutamise võimalust.  

• Perearst on jälle ajutiselt määratud meie nimistusse. Põhinimistu on tal endiselt Toris. 

• Unimed Kliinikud OÜ-ga on leping lõppemas ning praegu Kihnus hambaravi ei pakuta. 

Plaanis on hakata pidama läbirääkimisi, et leida uus teenusepakkuja. 

• Kooli direktori ametikoha konkursi komisjon tuleb kokku 22.juuni kell 11.00 ja siis 

otsustatakse, kuidas minna konkurisga edasi. Kandidaate oli kaheksa. Üks soovija on 

kohalik. 

• Uus pearaamatupidaja on hetkel õppimas ja tööd üle võtmas meie seniselt 

pearaamatupidajalt. 

P.Haller uurib kelle poole peaks pöörduma revisjonikomisjon, kui soovib lisaandmeid. 

I.Saare vastab, et sellistes küsimustes tuleks pöörduda vallasekretäri poole. 

• Infosüsteemide turvameetme süsteemi rakendamine võttis meil päris palju aega. Tänaseks 

on andmebaaside ja IT- vahendite kasutamise korrad kirja pandud ja kinnitatud. 

• Sigatsuaru sadam on põhimõtteliselt valmis, vaid elektritööd on vaja veel lõpetada. Oleme 

võtnud hinnapakkumise poomidele ja ühele ujuvkaile. Plaanis on paigaldada uus viit 

sadamareeglite ja hinnakirja jaoks. 

/Toimub arutelu sadama hindade ja süvendamise üle/. 

E.Vohu uurib lainemurdja ja sadama ehituse kohta. 

I.Saare selgitab, et ehitus on sujuvam kui oli Suaru sadamas, rammida on lihtsam, pinnas on 

soodsam. Tuleb ka süvendamine. Karjäärist täitematerjali võetud pole, loodame, et riik loovutab 

karjääri enne meile, nii tekib tuluallikas karjääri haldamise kulude katmiseks. 

/Toimub arutelu laevahanke võimalike tulemuste üle ja Kihnu Veeteede töötajate koondamisteadete 

üle/. 

 

P.Põlluste annab teada, et järgmine volikogu toimub ilmselt augustikuus ja liikmeid teavitatakse e-

maili teel.  

 

P.Põlluste loeb istungi lõppenuks 10:40 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/            /allkirjastatud digitaalselt/ 

Paal Põlluste                                       Maarja Kobin 

volikogu esimees       assistent  


